
Hej, 
 
Unilabs svar på remissen till förordning 2008:463 om avgifter till Strålsäkerhetsmyndigheten är att vi 
tycker att det känns ok att SSM får ta ut en avgift i samband med att en ny ansökan gällande 
verksamheten görs. Vi har förståelse för att SSM lägger ner mycket jobb på en ansökan och att de 
kan riskera att utföra mycket arbete utan att få något betalt. 
Vad vi  skulle önska är att när verksamheter avregistrerar en utrustning är det inte önskvärt att betala 
för den tills nästa årsskifte, har man otur kan det bli att man betalar nästan ett år för en utrustning 
som inte är i drift, detta borde regleras på något sätt. 
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